

Title (en)

Device for fixing and guiding a sail including a bolt rope on a mast comprising a guiding tunnel for the bolt rope.

Title (de)

Auf einem Mast mit Liekführung montierte Befestigungs- und Führungsvorrichtung für ein Segel mit Liek.

Title (fr)

Dispositif de fixation et de guidage d'une voile comportant une ralingue sur un mât comportant un tunnel de ralingue.

Publication

EP 0225233 A1 19870610 (FR)

Application

EP 86402410 A 19861028

Priority

FR 8516062 A 19851029

Abstract (en)

This device for fixing and guiding a sail including a bolt rope on a mast (2) comprising a first bolt-rope tunnel, via a second bolt-rope tunnel (5) in which the bolt rope of the sail is arranged, the second bolt-rope tunnel being fixed on the mast (2) via fixing means, is characterised in that the fixing means consist of clips (1, 6, 7) distributed along the mast (2) and comprising retaining means for the said second bolt-rope tunnel, and fastening means intended to interact with the said first bolt-rope tunnel in order to fix the said second bolt-rope tunnel on the mast. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce dispositif de fixation et de guidage d'une voile comportant une ralingue sur un mât (2) comportant un premier tunnel de ralingue, par l'intermédiaire d'un second tunnel de ralingue (5) dans lequel est disposée la ralingue de la voile, le second tunnel de ralingue étant fixé sur le mât (2) par l'intermédiaire de moyens de fixation, est caractérisé en ce que les moyens de fixation sont constitués par des étriers (1, 6, 7) répartis le long du mât (2) et comportant des moyens de retenue dudit second tunnel de ralingue et des moyens d'accrochage destinés à coopérer avec ledit premier tunnel de ralingue pour fixer ledit second tunnel de ralingue sur le mât.

IPC 1-7

B63B 15/00; B63H 9/08

IPC 8 full level

B63B 15/00 (2006.01); **B63H 9/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 15/0083 (2013.01); **B63H 9/08** (2013.01); **B63H 2009/086** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 978910 A 19650101 - IAN PROCTOR METAL MASTS LTD
- [A] US 4452164 A 19840605 - DEJAGER WILLIAM L [US]
- [A] GB 2037686 A 19800716 - OHNO N

Cited by

EP0476239A1; JPH04230488A; EP0614803A1; FR2702445A1; WO2008002192A1; US10194689B2

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0225233 A1 19870610; AU 6456186 A 19870430; FR 2589124 A1 19870430; FR 2589124 B1 19880108

DOCDB simple family (application)

EP 86402410 A 19861028; AU 6456186 A 19861029; FR 8516062 A 19851029